
ZÁPISNICA č. 8/2017 
 

ZO ZASADNUTIA KOMISIE KULTÚRY 10. OKTÓBRA 2017 
V DOME KULTÚRY DÚBRAVKA, SARATOVSKÁ 2/A 

 
 
Prítomní: Maroš Repík, Branko Semančík, Ján Ružovič, Peter Klepoch, Juraj Hudcovský, 
Miroslav Sedlák, Juraj Štekláč, Peter Varga 
  
Neprítomný: Iveta Petrušková – ospravedlnená, Marta Šimovcová – ospravedlnená 
 
Hostia:  
 
Začiatok: 18:30 h, ukončenie 20:30 h 
 
P r o g r a m: 
 

1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia komisie kultúry 
3. Program DKD na mesiac október 
4. Dúbravské hody 2017 - vyhodnotenie 
5. Vianočné trhy 
6. Rôzne 
7. Záver 

 
K bodu 1 
Otvorenie 
 
Predseda komisie Maroš Repík privítal členov komisie, otvoril zasadnutie komisie kultúry, 
zaradil do bodu rôzne žiadosť o dotáciu a oboznámil členov komisie s programom zasadnutia, 
o ktorom dal hlasovať.  
 
Stanovisko komisie: 
Komisia kultúry berie na vedomie bez pripomienok program zasadnutia komisie kultúry. 
 
Hlasovanie: prítomní: 7         za:  7    proti: 0        zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 2 
Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia komisie kultúry 
 
Peter Varga informoval členov komisie o zapracovaní pripomienok k hodom z predošlého 
zasadnutia komisie kultúry. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia kultúry berie na vedomie bez pripomienok. 
 
 
 
 



K bodu 3 
Program DKD na mesiac október 
 
Peter Varga informoval členov komisie o programe DKD na mesiac okóber. Členovia komisie 
navrhli účinkujúcich pre podujatia, ktoré organizuje MČ Bratislava – Dúbravka. 

  
Stanovisko komisie: 
Komisia kultúry berie na vedomie program na mesiac október bez pripomienok.  
 
 
K bodu 4  
Dúbravské hody 2017 - vyhodnotenie 
 
Predseda komisie pochválil prácu organizátorov hodov. Členovia komisie zhrnuli nedostatky, 
ktorých by sme sa mali vyvarovať do budúcna. Navrhli zabezpečiť častejší odvoz smetných 
košov, podľa možnosti dohliadnuť na ceny lístkov kolotočov, zamerať sa na sprievod 
a poskytnúť dotácie na výrobu dúbravských krojov, pokúsiť sa predvídať a skontrolovať 
plánované atrakcie, či nebudú počas hodov trpieť zvieratá. Komisia kultúry odporučila 
dúbravskej televízii zamerať sa pri točení reportáže na dúbravské deti, športovcov a obyvateľov 
Dúbravky. Navrhla do budúcna venovať viac priestoru na propagáciu parku na Pekníkovej, 
technicky ho lepšie zabezpečiť o inšpirovať sa tretím sektorom z festivalu Pohoda. Komisia 
ďalej navrhla v dostatočnom predstihu odprezentovať verejnosti, prečo a v akom termíne sa 
vlastne konajú hody. 
Na záver vyhodnotenia navrhla komisia účinkujúcich na budúcoročné hody – Dara Rolins, Iné 
Kafé, Kmeťovcov a zároveň navrhla doladiť technické záležitosti, ako je väčší backstage pre 
účinkujúcich  k hlavnému pódiu a zabezpečiť backstage k pódiu na Žatevnej ulici. 
 
 
K bodu 5 
Vianočné trhy 2017 
  
Členovia komisie navrhli dať priestor umeleckým školám a kapelám s orchestrom.  
 
Stanovisko komisie: 
Program Vianočných trhov 2017 sa bude priebežne upravovať a dopĺňať. 
 
 
 
K bodu 6 
Rôzne 
 
Predseda komisie zaradil do bodu rôzne žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie na 
usporiadanie hudobného festivalu firme JAYTEE s.r.o. 
                                                                 
Predseda komisie dal hlasovať o poskytnutí finančnej dotácie pre firmu JAYTEE s.r.o. vo výške 
1000  €. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia kultúry odporučila schváliť dotáciu vo výške 1000€ na zorganizovanie hudobného 
festivalu, na ktorom  vystúpi množstvo zahraničných a domácich umelcov.  



 
Hlasovanie: prítomní: 7     za: 6       proti: 0       zdržal sa: 1 
 
 
 
 
Bratislava 10. októbra 2017 
 
 
Zapísal:       Ing. Peter Varga                                                      Overil:      Maroš Repík 
                   tajomník komisie                                                                     predseda komisie 
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